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1. Opening  
Het College heet Senchi welkom bij haar eerste Collegevergadering in de rol van student-
assessor. 

 
2. Verslag Collegevergadering d.d. 27 augustus jl.  

Het verslag wordt met enkele wijzigingen vastgesteld.  
 
3. Mededelingen  
a. Rapport MUSA iz. stilteruimten: het College neemt kennis van het rapport over de stilteruimten 

en zal MUSA uitnodigen voor een gesprek naar aanleiding daarvan. Waar nodig kunnen de 
uitkomsten van het gesprek worden bevestigd in een schriftelijke reactie op het rapport.  

b. Voorbereiding introductie CSR: het College bespreekt het programma voor de 
introductiebijeenkomst van staf, College en CSR die vandaag plaatsvindt.  

• Lintsen maakte kennis met de nieuwe directeur EZ van Amsterdam.  
• Lintsen had overleg met VU en ACTA over de informatiebeveiliging van ACTA; de VU heeft 

met ACTA een programma van 2 jaar gemaakt om dit verder te verbeteren. De UvA draagt 
daaraan bij conform de gemeenschappelijke regeling.  

• Lintsen en Van Tienderen voerden een constructief gesprek met studenten die zich bezorgd 
toonden n.a.v. de protesten. Er werden enkele opmerkingen meegegeven, zoals: de inbreng van 
studenten op de bijstelling van het kader is summier geweest, en er hadden andere 
communicatielijnen met studenten gevonden moeten worden toen de CSR de samenwerking 
met het College opzegde.  

• Lintsen meldt dat er een horecapartij is gevonden voor BG4.  
• Verbeek meldt dat De Waal bereid is gevonden het voorzitterschap van het Universiteitsforum 

op zich te nemen, als opvolger van Groen. Er wordt tevens gezocht naar een nieuwe secretaris; 
De Jong draagt intussen zorg voor de voorbereiding van de komende bijeenkomst.  

• Verbeek meldt dat een taskforce Technologieprofiel is gevormd, met o.m. Heemskerk als 
voorzitter.  

• Verbeek gaf een toespraak bij een succesvolle conferentie van de Health-afdeling van U21 in 
Amsterdam. 
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• Het protocol bij oraties is iets aangepast, zodat er nu een kort welkomstwoord van de (pro)rector 
is. 

• Hooge heeft kennisgemaakt met UvA Pride. Naar aanleiding daarvan wordt nagegaan in 
hoeverre en op welke manier de UvA ondersteuning geeft aan UvA Pride.  

• Hooge heeft het Allard Pierson bezocht en kennisgemaakt met Van der Plas. 
• Hooge heeft nader kennisgemaakt met de nieuwe voorzitter RvT. 
• Hooge was aanwezig bij het APV-diner met de voorzitters van de universiteiten. 
• Het College pakt graag het voorstel van Salomon op om een diner voor het Amsterdamse 

bedrijfsleven te organiseren rond het belang van universiteiten voor economie en arbeidsmarkt, 
in het licht van de aankomende bezuinigingen. Van de Zande beziet wie dit kan uitvoeren.  

• N.a.v. een bericht van de UCLO bespreekt het College mogelijkheden om op constructieve 
manier vanuit de UvA-gemeenschap bij te dragen aan (de wederopbouw van) Gaza.  

• Van de Zande meldt dat in het bestuurlijk overleg gemeenschappelijke diensten (BOGD) o.m. is 
gesproken over de voortgang van de roadmap.  

• Van de Zande meldt dat een CCT actief is ter voorbereiding op de demonstratie van vrijdag a.s. 
Ook het DCT REC is actief.  

• Het College is akkoord met de mail van Van de Zande m.b.t. enkele lijnen rond 
crisisbeheersing; deze wordt z.s.m. verzonden aan decanen en directeuren.  

• Senchi heeft deze week een afspraak met Hertzberger (NSC) en bespreekt deze voor met Tso.  
 

4. Vervolgproces Aanvulling Beleidskader Samenwerking met Derden 
Voor het zomerreces heeft een Ad-Hoc Werkgroep Aanvullend Toetsingskader Samenwerking 
met Derden door middel van rondetafelgesprekken, een Town Hall meeting en een 
internetconsultatie brede inbreng opgehaald vanuit de UvA gemeenschap. Deze inbreng en de 
adviezen van de academische experts in de werkgroep hebben geresulteerd in een set van elf 
aanbevelingen aan het College van Bestuur en Decanen over de uitbreiding van het Beleidskader 
Samenwerking met Derden. Dit memo omvat een procesvoorstel om de vervolgfase in te richten 
als transitiefase met twee parallelle sporen. Het eerste spoor omvat de integratie van de 
aanbevelingen in een vernieuwd beleidskader. Het tweede spoor omvat een parallel traject 
waarin voorzien wordt in advisering en besluitvorming over urgente casuïstiek. Doel is om aan 
het eind van dit kalenderjaar een definitief vernieuwd beleidskader gereed te hebben en voor het 
einde van het jaar een besluit over de urgente casussen te hebben genomen.  
Het College geeft een aanvulling mee en stelt het vervolgproces met inbegrip daarvan vast.  

 
5. Benoeming Board Amsterdam Student Investment Fund (ASIF)  

Jaarlijks benoemen de UvA en de VU gezamenlijk het nieuwe bestuur van ASIF. Het nieuwe 
bestuursjaar gaat in per 1 september 2024. Het huidige ASIF bestuur heeft de werving en selectie 
van het nieuwe bestuur verricht in overleg met de Raad van Advies van ASIF, conform de 
gangbare procedure. De voorgestelde kandidaten zijn vervolgens met de UvA en VU Holding 
doorgenomen. Hierbij wordt gekeken naar zowel inhoudelijke geschiktheid (opleiding/ervaring) 
als naar diversiteit (genderverhouding en nationaal/internationaal). Geconstateerd is, dat er de 
afgelopen jaren in toenemende mate internationale studenten in het bestuur zitten; komend jaar 
vijf van de zes bestuursleden. Volgens ASIF is dit het gevolg van relatieve 
oververtegenwoordiging van internationale studenten in op entrepreneurship gerichte 
(master)opleidingen. ASIF ziet slechts beperkte belangstelling van Nederlandse studenten voor 
het ASIF-bestuurslidmaatschap. Niettemin is aandacht gevraagd om bij de werving in 
toekomstige jaren een grotere vertegenwoordiging van studenten met de Nederlandse 
nationaliteit na te streven (bijv. 50% van de kandidaten) vanuit de gedachte dat dit tot een meer 
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representatieve vertegenwoordiging leidt en daarmee betere netwerkmogelijkheden voor ASIF 
binnen de totale studentpopulatie van de UvA en de VU.   
Het College benoemt conform voorstel het nieuwe bestuur van ASIF en ziet uit naar 
evenwichtiger samenstelling van het bestuur in toekomstige jaren. 
 

6. Bestuurlijke overleggen 
UNL: geen. 
 
Overige overleggen: 
a. Agenda bestuurlijk overleg Institute for Advanced Study en CvB 4 september: de agenda 

leidt niet tot opmerkingen.  
b. Agenda Universitaire Commissie Onderwijs 5 september: de agenda leidt niet tot 

opmerkingen. 
c. Agenda Senaat 5 september: het College bespreekt de agenda; Hooge maakt kennis met de 

Senaat.  
d. Programma kennismakingsbezoek UNL-voorzitter Caspar van den Berg 11 september: het 

College neemt het programma door.  
e. Verslag O&O-overleg AmsterdamUMC VU UvA 8 juli: het College neemt kennis van het 

verslag.   
 

7. Aandachtspunten en actielijsten 
TKN - Uitnodigingenlijst en Public Affairs Kalender  
TKN - Overzicht besluiten buiten vergadering augustus/september 
TKN – Jaarplanning staf 2024 

 
8. Benoemingen gelieerden 

a. Benoeming bestuursleden Stichting Folia  
De stichting Folia draagt de heer R. Wacanno en de heer prof. dr. A. Salomons voor als nieuwe 
leden voor het bestuur van de Stichting Folia. Het College volgt de voordracht en benoemt de 
heer R. Wacanno met terugwerkende kracht vanaf 1 september jl. tot lid van het bestuur, en de 
heer prof. dr. A. Salomons met ingang van 1 oktober a.s. tot lid van het bestuur.  
 

9. Rondvraag 
Van dit punt wordt geen gebruik gemaakt.  

 
Vastgesteld door het College van Bestuur d.d. 10 september 2024.      


